
Zápisnica č. 20/2009 
z  rokovania vedenia STU dňa 2. 11. 2009 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, Robert 

Redhammer, Ján Kalužný, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár 
 
Neprítomní:   
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Plán a čerpanie rozpočtu na ZPC a členstvá STU (pror. Petráš) 
2. Vianočný koncert VUS Technik (pror. Petráš) 
3. Osnova a harmonogram spracovania VS za rok 2009 (pror. Petráš) 
4. Stav realizácie búst rektorov STU (pror. Petráš) 
5. Etický kódex pracovníkov STU (pror. Finka) 
6. Plán verejného obstarávania STU (pror. Janíček) 
7. Centrum histórie a techniky STU (pror. Janíček) 
8. Kongresové centrum STU (pror. Janíček) 
9. Rekonštrukcia TR 578 2. vypínanie (pror. Janíček) 
10. Organizačná štruktúra Výskumného centra STU (pror. Redhammer) 
11. Informácia o pripravovaných projektoch CE 3 (pror. Redhammer) 
12. Správa o prijímacom konaní pre akademický rok 2009/2010 (pror. Kalužný) 
13. Návrh harmonogramu akademického roku 2010/2011 (pror. Kalužný) 
14. Plán prijímacieho konania pre akad. rok 2010/2011 (pror. Kalužný) 
15. Analýza akreditovaných študijných programov z hľadiska ich doby platnosti (pror. 

Kalužný) 
16. Stav ubytovania na STU (pror. Janíček) 
17. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Plán a čerpanie rozpočtu na ZPC a členstvá STU (pror. Petráš) 
2) Vianočný koncert VUS Technik (pror. Petráš) 
3) Osnova a harmonogram spracovania VS za rok 2009 (pror. Petráš) 
4) Stav realizácie búst rektorov STU (pror. Petráš) 
5) Plán verejného obstarávania STU (pror. Janíček) 
6) Centrum histórie a techniky STU (pror. Janíček) 
7) Kongresové centrum STU (pror. Janíček) 
8) Rekonštrukcia TR 578, 2. vypínanie (pror. Janíček) 
9) Organizačná štruktúra Výskumného centra STU (pror. Redhammer) 
10) Informácia o pripravovaných projektoch CE 3 (pror. Redhammer) 
11) Správa o prijímacom konaní pre akademický rok 2009/2010 (pror. Kalužný) 
12) Návrh harmonogramu akademického roku 2010/2011 (pror. Kalužný) 
13) Plán prijímacieho konania pre akad. rok 2010/2011 (pror. Kalužný) 
14) Analýza akreditovaných študijných programov z hľadiska ich doby platnosti (pror. 

Kalužný) 
15) Stav ubytovania na STU (pror. Janíček) 
16) Rozličné 
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Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  Ku dňu rokovania neboli termínované žiadne úlohy 
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
 
Prorektor Janíček: 
Informoval o rokovaní na MŠ SR ohľadom rozpočtu na rok 2010. 
 
Prorektor Petráš: 
− Informoval o podujatí pri príležitosti 90. výročia univerzitného športu, kde STU dostala 

pamätnú medailu 
− Informoval o obsahu stretnutia s veľvyslancom Iraku. Majú záujem o štúdium irackých 

študentov na fakultách STU. 
 
 
K bodu 1 Plán a čerpanie rozpočtu na ZPC a členstvá STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil prehľad čerpania financií na ZPC ako aj na zaplatenie členského za 

STU v rôznych organizáciách. 
Rektor Báleš: Upozornil, že nie všetky ZPC sú financované z dotácie, ako je to uvedené 

v materiáli. Viaceré cesty boli financované z darovacieho účtu resp. iných 
zdrojov. Rovnakú poznámku uviedol aj prorektor Janíček. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/20/2009  
Vedenie STU schvaľuje čerpanie rozpočtu na ZPC a členstvá STU s pripomienkami. 
 
 
K bodu 2 Vianočný koncert VUS Technik (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Vianočný koncert VUS Technik bude v piatok 11.12.2009 o 19. hodine 

v budove SRo na Mýtnej 1 v Bratislave. Bude spojený s odovzdávaním 
ocenení vedec roka STU, profesor roka STU 2009. Písomný materiál 
obsahuje aj návrh programu tohto podujatia. Pripomienka bola 
k navrhnutému programu zo strany rektora STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/19/2009  
Vedenie STU schvaľuje predložený harmonogram a program Vianočného koncertu VUS 
Technik s pripomienkami. 
 
 
K bodu 3 Osnova a harmonogram spracovania VS za rok 2009  

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál osnovu a harmonogram dodania podkladov 

a vypracovania výročnej správy 2009. 
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Kvestorka 
Žideková: 

Projekty zo ŠF EÚ sú uvedené vo viacerých kapitolách. Navrhla dať ich spolu 
do jednej kapitoly. 

Rektor Báleš: Súhlasí s návrhom dať čerpanie ŠF do jednej kapitoly Výročnej správy STU 
2009. Zodpovedný bude prorektor Redhammer. K predloženému návrhu 
vianočných pozdravov sa ešte vrátime. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/19/2009  
Vedenie STU schvaľuje predloženú osnovu a harmonogram Výročnej správy STU 2009 
s pripomienkami. 
 
 
K bodu 4 Stav realizácie búst rektorov STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Ústne informoval o aktuálnom stave výroby búst rektorov STU, v priebehu 

1 mesiaca majú byť hotové. 1.12.2009 bude 50. výročie úmrtia prvého rektora 
STU Jura Hronca. Navrhol počas zasadania Vedeckej rady STU odhaliť jeho 
bustu a zorganizovať dôstojnú oslavu tohto výročia. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Navrhol pozvať na toto podujatie prof. Hronca v súčasnosti pôsobiaceho na 
Prešovskej univerzite, ktorý je príbuzným 1. rektora STU Jura Hronca. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/20/2009 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o realizácii búst rektorov STU. 
 
Bod 5 bol stiahnutý z programu rokovania vedenia STU. 
 
K bodu 6 Plán verejného obstarávania STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Na rokovanie predložil písomný materiál, ktorý už obsahuje zapracované 

pripomienky z rokovania vedenia STU dňa 12.10.2009. 
 
Stanovisko V-STU č. 2/20/2009  
Vedenie STU berie na vedomie zapracovanie pripomienok z minulého rokovania vedenia 
STU do plánu VO na STU. 
 
 
K bodom 
7 a 8 

Centrum histórie a techniky STU 
Kongresové centrum STU (pror. Janíček) 

  
Pror. Janíček: Informoval o stave prípravy uvedených investičných akcií STU. Požiadal 

o súhlas vedenia STU so začatím výberového konania a s prípravou 
projektovej dokumentácie na uvedené dve investičné akcie STU. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Navrhol znovu prehodnotiť v súčasnej situácii tieto projekty. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/19/2009 
Vedenie STU súhlasí s pokračovaním týchto investičných akcií a to začatím výberového 
konania a prípravou projektovej dokumentácie na uvedené dve investičné akcie STU. 
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K bodu 9 Rekonštrukcia TR 578, 2. vypínanie (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Rekonštrukcia je prakticky hotová a v decembri 2009 môžeme túto stavbu 

slávnostne otvoriť. Prebieha pripájanie jednotlivých súčastí STU na novú 
trafostanicu. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/20/2009  
Vedenie STU berie na vedomie materiál informácie o stave rekonštrukcie trafostanice TR 578 
 
 
K bodu  
10 a 11 

Organizačná štruktúra Výskumného centra STU, Informácia 
o pripravovaných projektoch CE 3 (pror. Redhammer) 

  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál k Organizačnej štruktúre Výskumného centra STU 
a dodatok č. 1 k tejto Organizačnej štruktúre. Informoval o obsahu materiálov, 
charakteristike útvarov a o súčasnom personálnom obsadení útvarov 
Výskumného centra a ich úlohách, ktoré plnia. Informoval aj o súčasnom 
stave projektových zámerov v rámci výzvy CE 3. 

Kvestorka 
Žideková: 

Upozornila na nutnosť úzkej spolupráce ekonomického oddelenia 
a manažérov CE. Opýtala sa, či aktivity realizované pred podpisom zmluvy sú 
oprávnenými výdavkami projektu alebo nie. Odpovedal pror. Redhammer: 
závisí od konkrétneho projektu a podmienok výzvy, niekde áno, inde nie. 

Rektor Báleš: Informoval sa, či v personálnych maticiach týchto pripravovaných projektov 
sa počíta aj s miestom projektového manažéra. Ing. Timár zvolá poradu za 
účasti rektora Báleša, prorektorov Janíčka a Redhammera a kvestorky 
Židekovej na tému realizácie, predfinancovania projektov CE a dohody 
o spôsobe komunikácie. 

 
Uznesenie V-STU č. 5/19/2009 
Vedenie STU schvaľuje Organizačný poriadok a dodatok č. 1. k Organizačnému poriadku 
Výskumného centra STU. 
 
Stanovisko V-STU č. 4/20/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o pripravovaných projektoch CE 3. 
 
 
K bodu 12 Správa o prijímacom konaní pre akademický rok 2009/2010 

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Komentoval predloženú písomnú správu o prijímacom konaní podľa 

jednotlivých stupňov štúdia a jednotlivých fakúlt STU. V závere sa zmienil aj 
o preskúmaní rozhodnutí o neprijatí. Konštatoval, že nám narastá počet 
študentov z iných VŠ na Ing. štúdium. Elektronickú prihlášku máme, ale 
keďže nie je zavedený ešte elektronický podpis, musia študenti doložiť túto 
prihlášku príslušnými dokumentmi. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/20/2009  
Vedenie STU berie na vedomie správu o prijímacom konaní pre akad. rok 2009/2010. 
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K bodu 13 Návrh harmonogramu akademického roku 2010/2011  

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný harmonogram pre akademický rok 2010/2011. 
 
Uznesenie V-STU č. 6/19/2009 
Vedenie STU schvaľuje predložený Harmonogram akademického roku 2010/2011. 
 
 
K bodu 14 Plán prijímacieho konania pre akad. rok 2010/2011 (pror. 

Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál „Plán prijímacieho konania pre akad. rok 

2010/2011“. Upozornil, že niektoré fakulty majú aj 2. kolo prijímacích 
pohovorov a jeho uzávierka je plánovaná až po oficiálnom začiatku nového 
akademického roka, čo je neprípustné. 

 
Uznesenie V-STU č. 7/19/2009 
Vedenie STU schvaľuje predložený Plán prijímacieho konania pre akad. rok 2010/2011 
a ukladá prorektorovi Kalužnému napísať list dekanom fakúlt STU, aby dali do súladu 
termíny uzávierky prijímacích konaní so začiatkom akademického roka. 
 
 
K bodu 15 Analýza akreditovaných študijných programov z hľadiska ich 

doby platnosti (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál s analýzou akreditovaných ŠP vo všetkých troch 

stupňoch VŠ vzdelávania v členení po jednotlivých fakultách STU. 
V materiáli je uvedený tak prehľad všetkých akreditovaných ŠP ako aj ŠP 
akreditovaných s časovým obmedzením v dôsledku veku garanta. 

Rektor Báleš: Je potrebné to ešte rozdeliť na dennú a externú formu. Odhliadnuc od toho na 
niektorých fakultách je stav s garantmi ŠP alarmujúci. Pri schvaľovaní nového 
zákona o VŠ neprešiel návrh na predĺženie veku garantov. Je nevyhnutné 
hovoriť o tom s dekanmi jednotlivých fakúlt STU. 

Pror. Petráš: Uviedol, že tieto údaje zrejme nie sú správne, súdiac podľa SvF STU. 
Prorektor Kalužný odpovedal, že bohužiaľ, ale údaje sú správne. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Vyjadril svoj názor, že tento spôsob akreditácie ŠP je problematický a pre 
školy vyplýva z neho mnoho neriešiteľných problémov. 

 
Stanovisko V-STU č. 6/20/2009  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Analýza akreditovaných ŠP z hľadiska ich doby 
platnosti“. 
 
 
K bodu 16 Stav ubytovania na STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomne prehľad o stave ubytovania v ŠD STU k 27.10.2009. 

Konštatoval, že máme voľných celkom 57 miest, z toho 38 pre študentov, 12 
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pre doktorandov a 7 pre zahraničných študentov. Je zrejmé potrebné prijať 
prísnejšiu normu, napr. kto sa neubytuje do 1.10. jeho miesto bude pridelené 
inému žiadateľovi. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Rady ubytovaných študentov sú len poradným orgánom riaditeľa ŠD, 
v konečnom dôsledku je zodpovedný riaditeľ za stav ubytovania. Bude 
potrebné pripraviť návrh štatútu RUŠ. 

Pror. Kalužný: Opýtal sa na stav neubytovaných. Odpovedal prorektor Janíček: uspokojili 
sme cca 50% žiadostí o ubytovanie. 

 
Stanovisko V-STU č. 7/20/2009  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Stav ubytovania na ŠD STU“. 
 
 
K bodu 17 Rozličné 
 
1) Prorektor Janíček: 

Preložil na rokovanie návrh na schválenie nájomných zmlúv a dodatkov k NZ: 
 

1. NZ s nájomcom APK Košnar a Cápa s. r. o., Vajanského 46, 940 01 Nové Zámky. 
Nájomná zmluva na prenájom nebytových priestorov o výmere 12 m2 v objekte SjF 
v Nových Zámkoch, Pribinova ul. Nebytový priestor bude využívaný ako 
administratívny pre činnosť firmy v oblasti projektovej činnosti: Doba nájmu od 
1.10.2009 do 31.12.2011. (Poznámka: Priestor bol doteraz využívaný konateľom 
firmy, zmena nájmu súvisí so zmenou formy podnikania konateľa, bez zmeny 
dohodnutých podmienok s prevzatím prípadných záväzkov voči STU). 

2. NZ s nájomcom Mátyásiová Magdaléna, Dunajská ul. Gabčíkovo. Predmetom nájmu 
je sauna –bar v kultúrno-obslužnom objekte v Gabčíkove. Doba nájmu od 1.11. 2009 
do 31.12.2010 o výmere 55,50 m2 prevádzkových priestorov a 73 m2 spojovacích 
priestorov. Účel nájmu – pohostinské služby. 

3. Dodatok k NZ s nájomcom Naďa Albertová, Willsonova 2, Bratislava. Nájom sa 
dodatkom predlžuje do 1.11.2011. Ide o prenájom priestorov na ŠD Wilsonova, 
plotrovanie a xeroxové služby. 

4. Dodatok k NZ s nájomcom Jančovič Miroslav, nájom priestorov na ŠD Mladá Garda 
sa predlžuje do 1.11.2011. Ide o nájom 17 m2  skladových priestorov v ŠD. 

5. Dodatok k NZ nájomca Bačík Dušan, prenájom priestorov na ŠD Mladá Garda sa 
predlžuje do 1.11.2011. Ide o prenájom za účelom skladu o výmere 14,60 m2. 

 
Uznesenie V-STU č. 8/19/2009 
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh nájomných zmlúv a dodatkov k NZ. 
 
2) Prorektor Finka: 

Podal ústnu informáciu o študentských kartách. Viac ako 80% našich študentov má 
medzinárodné študentské karty. Navrhuje rokovať aj o ITIC kartách pre zamestnancov 
STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 9/19/2009 
Vedenie STU poveruje prorektora Finku vedením rokovaní s CKM 2000. 
 
3) Prorektor Redhammer: 

− Informoval o stretnutí na VÚC ohľadom budovania regionálnych inovačných centier.
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− Uskutočnilo sa posledné zasadnutie Rady APVV v jej starom zložení. 
 
4) Prorektor Kalužný: 

− Informoval, že vzdelávací projekt, ktorý STU podala nebol úspešný 
− na nasledujúcom rokovaní vedenia STU predstaví nového riaditeľa ICV STU 
− Informoval o stretnutí s prodekanmi fakúlt STU na tému implementácia výsledkov 

komplexnej akreditácie. Máme zapísaných celkom 18 239 študentov na STU. 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


